



www.SarawakBorneoTour.com

Email: ask@SarawakBorneoTour.com

*** Sila skrol ke bawah untuk versi Bahasa Malaysia ***

要遊覽中文字幕請往下移*

5D4N WoW Headhunters Trail

Day 1/ Miri-Mulu

This morning we fly from Miri to Mulu on MH3630 ETD 0910hrs on Mas Wing flight or MH3255 ex Kota Kinabalu ETD 1305hrs. At arrival in Mulu, transfer to Benarat Inn for lunch. For ex Kota Kinabalu we proceed straight from Mulu airport to Park HQ and take the plankwalk to visit Deer and Lang's Cave (45 mins walk)

We then proceed to visit the largest cave passage in the world – Deer Cave and Lang's Cave. The enormous chambers of Deer Cave are home to over 32 million bats! At dusk we witness the amazing spectacle of these creatures emerging from the gaping mouth of the cave, as they head out into the forest in search of food. We return late in the afternoon to Park HQ and transfer by van to Benarat Inn.

Meals included: 1 lunch, 1 dinner for Ex Miri and for Ex Kota Kinabalu 1 dinner

Day 2/Camp 5

This morning we go by boat to the source of the Clearwater River. We visit Wind and Clearwater Cave. We then have lunch at the Clearwater Spring. Hence we proceed by boat to Long Lutut. We trek through the lowland forest to camp 5 (3hrs trek) where we put overnight. Camp 5 is a very basic accommodation. It is possible to hire simple mats

Meals included: 1 breakfast, 1 lunch, 1 dinner

Day 3/ Pinnacles Climb

Early breakfast and we ascend Mt Api to the Pinnacles (1200m). As we climb the forest of big trees give way to bushes and rhododendrons. At the top there is a magnificent view across the Pinnacles and Brunei Bay. Packed lunch provided at the view point. We descend to Camp 5 for overnight.

Meals included: 1 breakfast, 1 lunch, 1 dinner

Day 4/Headhunters Trail

This morning we follow the ancient path of the headhunters, crossing two rivers to meet the boat at Kuala Terikan. Descend down the river to the Iban longhouse. Here, we spend a night as guests of our Iban hosts. Please don't expect any comforts and be prepared for the fact that the living conditions in the longhouse are extremely basic – this night is designed to give you a first-hand taste of how the Iban people live and also provide an insight into their unique customs. We will be sleeping on the ground, on simple mats and it is highly recommended that you bring your own sleeping sheet. The Iban are generally very reserved people unless, of course, they get on to their home-brewed rice wine! In the evening, share a glass of "Tuak" (rice wine) with the Ibans and join in their music and traditional dances. The white-men's version of the headhunters' dance is always the most amusing!. We overnight at longhouse.

Meals included: 1 breakfast,1 lunch, 1 dinner.

Day 5/ Limbang –Miri

This morning we farewell our Iban friends and continue our journey by boat to Medamit. From there we travel overland to Limbang airport where we take the flight to Miri

Meals included: 1 breakfast

Requirement for the trip:

1. water bottle 2. raincoat 3. torchlight 4. waterbottle 5. towel and toilet and bath kit 6. a bed sheet 7. 1 long sleeved shirt and pant 8. 2 pcs of t-shirt 9. Sun Lotion 10. good trekking shoes 11. rucksack and no suitcase please

2. Tour Grading: moderate (4-5hrs trek) Climbing Pinnacles (3hrs ascend) Please note during raining day , the park Ranger might have to cancel the climbing trip due to safety reason.

3. Trek from Long Lutut to camp 5 (3hrs) Easy trek through lowland forest.

4. Trek from Camp 5 through headhunters' trail is easy which takes about 4-5hrs to Kuala Terikan.

5. Stay overnight at longhouse accommodation is very basis.

Minimum Person : 2

Adult Price: MYR 1,609.00

Child Price: MYR 1,126.00 (11 years old and below)

Excludes: Guide tipping at RM5 per pax per day (for Malaysia Market) and personal items.

Email us: Ask@SarawakBorneoTour.com
Book online directly at www.SarawakBorneoTour.com

Come Chat with us on Facebook.com/SarawakBorneoTour



www.SarawakBorneoTour.com

Email: ask@SarawakBorneoTour.com

5H4M Kembara Headhunter

Hari 1: Miri-Mulu

Pagi ini kita terbang dari Miri ke Mulu pada (MH3630) 0910hrs ETD dengan Mas Wing atau (MH3255) ex Kota Kinabalu 1305hrs ETD. Setibanya di Mulu, berangkat ke Benarat Inn untuk makan tengahari. Untuk ex Kota Kinabalu kita teruskan terus dari lapangan terbang Mulu Park HQ dan mengambil plankwalk melawat Gua Rusa dan Gua Lang (45 minit berjalan kaki)

Kita kemudian meneruskan perjalanan melawat laluan gua terbesar di dunia - Gua Rusa dan Gua Lang. Gua Rusa adalah rumah kepada lebih 32 juta kelawar! Pada waktu senja, kita menyaksikan kejadian yang menakjubkan di mana makhluk ini muncul dari mulut gua, terbang ke hutan mencari makanan. Kita kembali pada lewat petang ke Park HQ dan berangkat menaiki van ke Benarat Inn.

Makanan sudah termasuk: 1 makan tengah hari, 1 makan malam untuk Bekas Miri dan Ex Kota Kinabalu makan malam 1

Hari 2: Camp 5

Pagi ini kita menaiki bot ke sumber air Sungai Air Jernih. Kita melawat Gua Angin dan Gua Air Jernih. Kita kemudian makan tengahari di Clearwater Spring. Kemudian, kita meneruskan destinasi kita dengan bot ke Long Lutut. Berjalan kaki melalui hutan dataran rendah hingga Camp 5 (3 jam perjalanan) di mana kita bermalam. Camp 5 adalah tempat penginapan yang sangat asas.

Termasuk makanan: 1 sajian sarapan pagi, makan tengahari 1, 1 makan malam

Hari 3: Pendakian Puncak Tinggi

Sarapan di awal pagi dan mendaki Gunung Api, Pinnacles (1200m). Seperti yang kita memanjat hutan pokok-pokok besar memberi laluan untuk semak

dan rhododendron. Di bahagian atas terdapat pemandangan indah merentasi Pinnacles dan Teluk Brunei. Bekalan makan tengahari akan disediakan. Kita turun keCamp 5 untuk bermalam.

Makanan sudah termasuk: 1 sajian sarapan pagi, makan tengahari 1, 1 makan malam

Hari 4: Jejak Pahlawan

Pagi ini kita mengikuti jalan kuno pemburu kepala, menyeberangi dua sungai menaiki bot ke Kuala Terikan. Menuruni sungai ke rumah panjang Iban. Di sini, kita bermalam sebagai tetamu. Jangan mengharapkan apa-apa keselesaan dan bersedia untuk menerima hakikat bahawa syarat-syarat untuk tinggal di rumah panjang adalah sangat asas - untuk memberikan anda pengalaman merasai sendiri bagaimana orang-orang Iban hidup dan juga memberi gambaran tentang budaya mereka yang unik. Kita akan tidur di atas lantai, di atas tikar dan disyorkan anda membawa lembaran tidur anda sendiri. Kaum Iban secara umumnya amat pendiam. Pada sebelah petang, kita berkongsi segelas "tuak" (wain beras) dengan kaum Iban dan menyertai muzik dan tarian tradisional.

Makanan termasuk: 1 sajian sarapan pagi, makan tengahari 1, 1 makan malam.

Hari 5: Limbang-Miri

Pagi ini kita berpisah dengan kawan Iban kita dan meneruskan perjalanan kita dengan bot ke Medamit. Dari sana kita mengembara di atas darat menuju ke Lapangan Terbang Limbang di mana kita mengambil penerbangan ke Miri

Makanan termasuk: 1 sajian sarapan pagi

1. Keperluan lawatan:

- 1. botol air
- 2. baju hujan
- 3. lampu suluh
- 4. waterbottle
- 5. tuala dan tandas dan kit mandi
- 6. cadar
- 7. 1 kemeja lengan panjang dan seluar
- 8. 2 helai t-shirt

- 9. Losyen Ahd
- 10. kasut trekking yang baik
- 11. beg sandang dan beg pakaian.

2. Penggredan Lawatan: Pendakian Pinnacles yang sederhana (4-5hrs berjalan) (3 jam pendakian) Sila ambil perhatian semasa hujan hari, Pegawai taman mungkin terpaksa membatalkan perjalanan memanjat oleh sebab keselamatan.

3. Trek daripada Long Lutut untuk Camp 5 (3 jam) Mudah - berjalan melalui hutan pamah.

4. Trek dari Camp 5 melalui denai pemburu kepala - mudah - mengambil kira-kira 4-5 jam ke Kuala Terikan.

5. Bermalam di penginapan rumah panjang.

Minima : 2

Harga Dewasa : MYR 1,609.00

Harga Kanak-kanak : MYR 1,126.00 (*kanak-kanak berumur 11 tahun dan ke bawah*)

Tempoh: 5 Hari

* Semua jumlah yang disebut di atas akan dikenakan bayaran dalam Ringgit Malaysia (MYR)

Tidak termasuk: Barang peribadi dan tip RM5 (minimum untuk pelancong warga Malaysia) setiap hari seorang untuk pemandu pelancong.

E-mel kami: Ask@SarawakBorneoTour.com

Sila buat tempahan dengan kami segera di laman web www.SarawakBorneoTour.com

***Mari bersembang dengan kami di
Facebook.com/SarawakBorneoTour***



www.SarawakBorneoTour.com

Email: ask@SarawakBorneoTour.com

5天4夜 獵頭族足跡驚艷之旅

第一天 / 美里—姆祿

早上9時10分，從美里搭乘飛翼航空（MasWing）MH3630班機，或於下午1時05分從亞庇（Kota Kinabalu）搭乘MH3255班機赴姆祿。抵達姆祿後，被接送至Benarat Inn用午餐。從亞庇來的客人，則從姆祿機場直赴姆祿國家公園總部，走木板步道參觀鹿洞與藍洞（45分鐘路程）。

鹿洞與藍洞是世界上最大的洞穴。其中，鹿洞的數個巨大穴室，居住著逾3千200萬隻蝙蝠！日落時分，我們將會目擊這群生物列隊飛出洞口、進入林中獵食的令人嘆為觀止的景象。我們將在入夜前返回國家公園總部，並乘坐客運車回Benarat Inn。

膳食包括：美里來的客人——一個午餐、一個晚餐；亞庇來的客人——一個晚餐

第二天 / 五號營地

早上乘船前往清水河源頭。參觀風洞與清水洞。在清水河畔用午餐。膳後乘船往Long Lutut。徒步3小時穿越森林低地前往五號營地，在此宿一宵。五號營地的住宿設備相當基本。可以租用簡單的墊子。

膳食包括：早、午、晚餐各一

第三天 / 攀登尖石林

清早用過早餐後，即開始攀登阿比（Api）山前往1千200公尺處的尖石林。攀登過程中，除了巨樹，沿途還有灌木叢及杜鵑花。峰頂的視野寬闊，能看到尖石林及汶萊海灣。在觀景台享用外帶午餐。膳後下山回到五號營地過夜。

膳食包括：早、午、晚餐各一

第四天 / 獵頭族足跡

早上前往追尋獵頭族的古老足跡。越過兩條河，在瓜拉特力肯（Kuala Terikan）上船，順遊前往伊班族（Iban）長屋，並在伊班人的招待下，以賓客身份在長屋過一夜。請別期待會有舒適享受，並準備好接受長屋內的生活條件極之基本的事實。這一夜旨在讓你親身體驗伊班人的生活方式，同時一窺伊班人的獨特習俗。我們將會席地

而眠，雖然地上鋪有草蓆，我們仍極力建議你自備被單。一般而言，伊班人都十分含蓄，當然，他們在飲用過自釀米酒之後除外！在傍晚和伊班人一起品嚐Tuak（米酒），並和他們一起載歌載舞。而白人版本的獵頭族舞蹈，通常最叫人拍案叫絕！我們會在長屋內過夜。

膳食包括：早、午、晚餐各一

第五天 / 林夢—美里

早上向伊班朋友告別，乘船繼續行程前往梅達密（Medamit），從這裡登陸往林夢機場（Limbang），登機飛往美里。

膳食包括：一個早餐

行程所需：

1. 水瓶 2. 雨衣 3. 手電筒 4. 毛巾、衛生間及沐浴用品 5. 被單 6. 一件長袖衣及長褲 7. 兩件上衣 8. 防曬膏 9. 優良的徒步鞋 10. 背包，請勿攜帶手提行李箱。

2.

旅程等級：中等（4至5小時徒步）攀登尖石林（3小時登高）請注意，基於安全起見，若碰上雨天，國家公園管理員可能不得不取消攀登行程。

3. 從Long Lutut徒步3小時至五號營地。徒步輕鬆穿越森林低地。

4. 從五號營地徒步追尋獵頭族足跡的行程輕鬆，需時4至5小時抵達瓜拉特力肯（Kuala Terikan）。

5. 長屋的過夜住宿條件十分基本。

最少人數：2

成人價格：MYR 1,609.00

兒童價格：MYR 1,126.00（兒童11歲及以下）

為期五天四夜

*以上價格均以馬幣為付款單位

不包括：響導小費每人一天5零吉(只限大馬遊客)以及私人隨身物品。

電郵：Ask@SarawakBorneoTour.com

官方網站：www.SarawakBorneoTour.com

或加入我們的面子書

[facebook.com/SarawakBorneoTour](https://www.facebook.com/SarawakBorneoTour)